
Hej Anette Lind.
Jeg ved ikke hvorvidt du har fulgt med i debatten omkring Peter Gøzshers nye bog:
Big pharma=Big crime?
Af debatten på Videnskab.dk 
http://videnskab.dk/krop-sundhed/peter-gotzsches-nye-bog-big-pharma-big-crime#comment-53795
Fremgår bla.a.at vi ikke kan undvære den eksisterende medicin mod psykiske sygdomme, men alt 
for mange læger og psykiatrier bruger ikke medicinen rigtig og medicinal industrien svindler med 
bivirkningerne.
Derforuden gives ikke den nødvendige psykologiske støtte og hjælp i tilknytning til psykiske 
problemer, så problemerne ofte forværres, foruden at det er alt for lang ventetid i nogle regioner.
Det er mit indtryk også ud fra debatten at vi kan blive langt bedre til at forebygge psykiske 
sygdomme, ved at ændre del del af vores kultur der ikke skaber de bedste betingelser for 
mennesket.
Her kan f.eks. nævnes at 9 ud af 10 fængelsindsatte har psykiske problemer der ikke behandles 
optimalt, foruden at evt. børn til indsatte oplever overgreb mod deres tarv, når en far eller mor 
fængsles. Dermed fortsæter den onde cirkel.
http://politiken.dk/debat/analyse/ECE973779/straffen-rammer-ogsaa-faengselsboern/
Hvad agter du at foretage dig som formand for sundhedsudvalget omkring disse problemer?

Med de bedste hilsner
Ove Kjær Kristensen
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